
PROTOKÓŁ NR IX/11 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 29 kwietnia 2011 r. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Otwieram IX sesję rady gminy Kostomłoty. 
Witam wiceprzewodniczącego rady powiatu Kazimierza Bubę, zaproszonych gości, 
sołtysów, radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych. Stwierdzam, że wszystkie 
podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Odczytam proponowany porządek obrad: 
 

Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
5. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych. 
6. Informacje i komunikaty. 
7. Wnioski i zapytania. 
8. „15 minut dla wyborców”. 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.   
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

finansowanie planowanego deficytu w budżecie gminy Kostomłoty na 2011 r. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy 

Kostomłoty. 
12. Sprawy bieżące. 
13.  Zakończenie obrad IX  sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Czy są inne propozycje? Nie widzę. Kto jest 
za przyjęciem porządku obrad, proszę o podniesienie ręki: 
kto jest za – 15 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został  
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 
23.03.2011 r. do dnia 20.04.2011 r. 
 
  1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 

-  zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2011, 
- zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu w 
budżecie gminy Kostomłoty na 2011 r., 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kostomłoty. 

2. Zaproszenie Ks. Biskupa A. Siemieniewskiego na uroczystości dożynkowe. Biskup 
przyjął zaproszenie i 28 sierpnia br. o godz. 13.30 odbędą się uroczystości w 
Ramułtowicach. 
3. Kontynuacja prac nad certyfikowaniem ISO. 
4. Udział w konferencji: „Na styku nauki i biznesu”. Również w konferencji D4G –
współpraca transgraniczna Francja, Anglia, Ukraina i Dolny Śląsk. W konferencji brał 
udział również mer Sierentz i przekazał pozdrowienia dla szanownej rady. Oprócz bycia 
merem jest również w zarządzie Alzacji i ją reprezentuje.  
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5. Udział w zebraniu wiejskim – rozpoczęcie budowy kanalizacji w Karczycach. 
6. Udział w szkoleniu (obowiązkowym) z zakresu zarządzania kryzysowego OSP.  
7. Zorganizowanie uroczystości nadania odznaczeń z okazji 50-lecia pożycia 
małżeńskiego. 
8. Podpisanie aneksu do umowy o dofinansowanie kompleksowej kanalizacji gminy. 
Dotyczy to uwzględnienia w zapisach umowy VAT-u, jak również zmian, które miały 
miejsce po przetargach. 
9. Zorganizowanie X zjazdu gminnego OSP. Wybory władz. Serdecznie dziękuję 
dotychczasowemu komendantowi panu Ochockiemu; zaprosiłem go dzisiaj na sesję, ale 
nie przyszedł. Dziękowałem na zjeździ, dziękuję i tutaj wobec państwa. Przez cały 
okres, kiedy pan Zenon był komendantem z całym oddaniem i zaangażowaniem dbał o 
to, żeby straż ochotnicza była w gotowości bojowej, żeby miała coraz lepsze 
wyposażenie i lepsze warunki do działania. Decyzją delegatów wszystkich jednostek 
nowym komendantem został pan Grzegorz Bartoszewski, któremu pragnę 
pogratulować.  
10. Udział w uroczystościach Niedzieli Palmowej. Serdecznie dziękuję organizatorom, 
mieszkańcom, księdzu proboszczowi. Gościnność i zaangażowanie mieszkańców było 
wspaniałe. Ilość delegacji z poszczególnych sołectw też była imponująca.  
11. Udział w śniadaniu Wielkanocnym organizowanym przez GOPS. To było bardzo 
potrzebne i powinno być kontynuowane.  
12. Uzgodnienia z inwestorem dotyczące nowej stacji CPN. Jest szansa, aby ich 
potrzeby połączyć z potrzebami dojazdu do naszej strefy. Mamy współpartnerów do 
rozmowy w GDDKiA i rozmowy przebiegają już trochę sprawniej. Chyba uda się 
zrealizować połączenie komunikacyjne z drogą krajowa nr 5 bez tak ogromnych 
nakładów, jakich spodziewaliśmy się po wstępnych rozmowach.  
13. Rozpatrzenie wniosku starosty o dofinansowanie remontu drogi powiatowej. Rada 
postanowiła przekazać dodatkowo na dofinansowanie 100.000 zł ze względu na to, że 
będzie wykonywane wzmocnienie nawierzchni drogi specjalną siatką, której koszt sięga 
600.000 zł.  
14. Udział w zebraniu z dyrektorami szkół – wytyczne do projektów organizacyjnych. 
15. Kontynuacje rozpoczętych prac inwestycyjnych. Już jest podłączony transformator 
nowy przy głównej drodze w Piotrowicach. Prawdopodobnie jeszcze w tym tygodniu 
będą podpięte liczniki i zacznie się rozruch poszczególnych części oczyszczalni. W tej 
chwili zostały sprawdzone urządzenia napowietrzające. Lada dzień zacznie się już 
puszczanie ścieków przez nową oczyszczalnię. Na ukończeniu jest kanalizacja w 
Wilkowie i Wnorowie. Zostały tylko prawdopodobnie dwa domy do podłączenia. 
Również poszczególne dachy są zgłaszane do odbiorów. Będziemy zawiadamiać 
sołtysów, żeby również brali udział w tych pracach. Zostało zakończone zadanie 
remontu drogi w Sikorzycach i trwają prace nad remontem dróg gminnych patherem. 
Został też zrobiony odcinek drogi w Lisowicach, która była zaplanowana jeszcze na rok 
poprzedni.  
16. Realizacja projektu „Partnerstwa na rzecz rozwoju”: 
- przeprowadzenie rekrutacji beneficjentów projektu (10 pracowników gminy, 10 
przedstawicieli organizacji pozarządowych) oraz zapewnienie sali wykładowej w celu 
przeprowadzenia spotkań roboczych z zakresu partnerstw i strategii w wymiarze 40 
godzin, 
- oddelegowanie animatorów: ds. strategii oraz ds. tworzenia partnerstw (pracownicy 
UG) na szkolenie z zakresu popularyzacji idei partnerstw oraz aktualizacji Gminnej 
Strategii Rozwoju oraz zasad tworzenia partnerstw lokalnych przy możliwie największej 
partycypacji społecznej w wymiarze 100 godzin. 
17. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2011 r.  
- powołania Pełnomocnika Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
(powołano panią Beatę Mamczarz), 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: Zakup 
ciągnika do wywozu nieczystości płynnych (firma, która wygrała przetarg nie stawiła 
się do podpisania umowy i prawdopodobnie nie dojdzie do transakcji), 
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- zmiany zarządzenia nr 398/10 z dnia 13 maja 2010 r. w sprawie określenia 
przeznaczenia ruchomości stanowiących własność gminy Kostomłoty (zmienił się zapis 
§ 1 – przeznacza się do złomowania 11 szt. kontenerów KP-7 stanowiących własność 
gminy Kostomłoty), 
- przekazania ruchomości (przekazano ZGK w Kostomłotach 13 kontenerów KP-7 do 
faktycznego władania), 
- przyjęcia sprawozdania finansowego ZUM w Kostomłotach za 2010 r. Posiedzenie 
nowej Rady Społecznej ZUM odbędzie się 9 maja o godz. 13.00., 
- przedstawienia Radzie Gminy Kostomłoty sprawozdań rocznych z wykonania planów 
finansowych: samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i samorządowej 
instytucji kultury za 2010 r., 
- przedstawienia Radzie Gminy informacji o stanie mienia gminy Kostomłoty, 
- przedstawienia Radzie Gminy i RIO sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
gminy Kostomłoty za 2010 r., 
- założeń do opracowania arkuszy organizacyjnych szkół w gminie Kostomłoty na rok 
szkolny 2011/2012, 
- powołania komisji do przeprowadzenia przetargu na najem lokali użytkowych w 
miejscowości Piersno i Jenkowice w dniu 18.04.2011 r. Dzisiaj rozsyłałem do sołtysów 
informację o rozstrzygnięciach. Ważne jest, że sklep w Jenkowicach znalazł dzierżawcę.  
18. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• wycinki drzew – 5 
• nadania numeru porządkowego nieruchomości - 3 
• działalności gospodarczej – 14 
• podziału nieruchomości – 3 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 5 
• USC- 1  
Ponadto: 
• przyjęto 26 wniosków o wydanie dowodu osobistego 
• wydano 14 dowodów osobistych 
• wydano 9 zaświadczeń o prowadzeniu działalności gospodarczej 
 

 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  
w okresie od 18.03.2011r. do 13.04.2011r. 
 

 
Liczba ogółem 
 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 35 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

22, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

2 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

20 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 3,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =3 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 4, z tego: 

Odmowne = 1 
Pozytywna w części =0 
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Pozytywne = 3 
    
d. 

ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem = 0, z tego: 

 Odmowne = 0 
 Pozytywne = 0 

        

4. Decyzje w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego -  Pozytywne = 189  

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jeszcze pytania do sprawozdania? 
Nie widzę. 
 
Ad.4. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji zostały zgłoszone wnioski  
przez pana radnego Leszka Wichę, Mariusza Żałobniaka, Józefa Osowskiego. 
Otrzymaliście  państwo odpowiedź na piśmie. Są uwagi? Nie widzę. Zapytania wnosili 
również pani sołtys Halina Lech i pan Henryk Asyngier. Odpowiedzi otrzymali na piśmie.  
 
Ad. 6. 
Elżbieta Janus-Burak - Chciałam odczytać komunikat Prezesa Sądu Okręgowego we 
Wrocławiu odnośnie wyborów na ławników, na kadencję 2012-2015. Na terenie gminy 
Kostomłoty do rozpoznawania spraw rodzinnych w Sądzie Rejonowym w Środzie Śl. 
została wyznaczona 1 osoba. Tych kandydatów przyjmujemy w UG do 30 czerwca br. W 
UG dostępna jest karta zgłoszenia oraz wykaz osób popierających, ponieważ miedzy 
innymi kandydata może zgłosić co najmniej 25 osób stale zamieszkujących na terenie 
gminy Kostomłoty. U pani Ani Orzechowskiej będzie do pobrania karta wraz z wykazem 
osób.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ja proszę panią sekretarz o przybliżenie 
wymogów, bo to jest ważne.  
 
Elżbieta Janus-Burak - Ławnikiem może być wybrany ten, kto: 
 1) posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich, 
 2) jest nieskazitelnego charakteru, 
 3) ukończył 30 lat, 
 4) jest zatrudniony lub zamieszkuje w miejscu kandydowania co najmniej od roku, 
 5) nie przekroczył 70 lat, 
 6) jest zdolny, ze względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika, 
 7) posiada co najmniej wykształcenie średnie. 

Ławnikami nie mogą być: 
 1) osoby zatrudnione w sądach powszechnych i innych sądach oraz w prokuraturze, 
 2) osoby wchodzące w skład organów, od których orzeczenia można żądać skierowania 

sprawy na drogę postępowania sądowego, 
 3) funkcjonariusze Policji oraz inne osoby zajmujące stanowiska związane ze ściganiem 

przestępstw i wykroczeń, 
 4) adwokaci i aplikanci adwokaccy, 
 5) radcy prawni i aplikanci radcowscy, 
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 6) duchowni, 
 7) żołnierze w czynnej służbie wojskowej, 
 8) funkcjonariusze Służby Więziennej, 
 9) radni gminy, której rada dokonuje wyboru ławników. 

Do karty kandydat ma obowiązek załączyć: 
 1) 3 aktualne fotografie, zgodne z wymaganiami stosowanymi przy wydawaniu 

dowodów osobistych; 
 2) informację z Krajowego Rejestru Karnego; 
 3) oświadczenie, że nie toczy się przeciwko niemu postępowanie karne; 
 4) zaświadczenie lekarskie, stwierdzające brak przeciwwskazań do wykonywania funkcji 

ławnika. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeśli widzicie państwo jakiegoś kandydata, 
to proszę o wskazywanie i pomoc. Wszystko można załatwić w UG.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła przedstawił radzie gminy informację z realizacji współpracy 
gminy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2010. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Pragnę przypomnieć, że to był wyjątkowy rok. Środki 
zostały zmniejszone o połowę w stosunku do lat ubiegłych. Chciałbym wraz z panią 
przewodniczącą zaprosić na uroczystości majowe 3 maja do Piotrowic, na godz. 12.00. 
Uroczystości Dnia Strażaka w powiecie będą odbywać się 8 maja br. Gminne zawody 
strażackie zostały przeniesione na inny termin; informacja o dacie zostanie przekazana w 
późniejszym czasie.  
 
Dorota Strzelecka – Chciałam poinformować sołtysów, którzy brali udział w konkursie 
Palmy Wielkanocnej, że nagrody będą rozliczane na podstawie faktur. Rady sołeckie 
zakupują sobie to, co sobie zaplanowali i przedkładają faktury. Prosiłabym, aby faktury 
były przedłożone do końca miesiąca, w którym dokonano zakupu. F-ra ma być na całą 
kwotę nagrody np. za IV miejsce 300 zł. Chciałabym również zaprosić na uroczystość 
pontyfikatu Papieża Jana Pawła II, która odbędzie się 3 maja br. o godz. 18.00 w GOK w 
Kostomłotach.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czas realizacji faktur jest do końca roku. 
Pamiętajmy, że jeśli jest zakup, to należy go w danym miesiącu rozliczyć.  
 
Karol Stafiński podał do wiadomości sołtysów terminy objazdowej Komisji Prawa, 
Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy jeszcze są pytania? Nie widzę. 
 
Ad.7. 
Leszek Wicha - Mam prośbę o wytyczenie drogi gminnej, która mieściła się do tej pory 
przy boisku w Paździornie. Ta droga została troszeczkę podorana i nie można zlokalizować 
granicy. Chcemy zrobić zjazd z drogi powiatowej i mamy sponsora, który to zrobi za 
porozumieniem stron. Chodzi tu o geodezyjne wytyczenie. Potrzebny jest również 
dodatkowy kontener w Paździornie przy cmentarzu. Potrzebny jest jeszcze jeden 
kontener na szkło w okolicach parku, przystanku. Jeśli będzie kłopot z dodatkowym 
kontenerem na szkło, to trzeba przenieść najbliższy w to wyznaczone miejsce.  
 
Janina Gawlik - Wnioskuję, aby koło bramy wjazdowej na PGR w Piotrowicach postawić 
jeden kontener na szkło.  
 
Ad. 8. 

  Sylwester Halerz – Ja mam pytanie odnośnie koszenia boisk na terenie naszej gminy, jak  
  to się odbywa. W 2010 r. ani razu nie było koszone boisko w Chmielowie, a widzę, że  
  kosiarka jest używana.  
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  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeżeli odpowie pan wójt ustnie, to nie ma  
  potrzeby odpowiedzi udzielać na piśmie. 
 

Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Ze względu na dużą odległość Chmielowa od Kostomłotów 
w umowie z koszącym nie było waszej miejscowości. Było tak do tej pory, że koszty 
utrzymania waszego zespołu były większe niż innych zespołów równoległych w gminie w 
tej klasie, dlatego nie kosiliśmy waszego boiska. My nie kosiliśmy wszystkich boisk. 
Proszę pamiętać, że koszone są boiska, które otrzymały nawierzchnię. Ta kosiarka nie 
wytrzymuje na boiskach, które nie były zrekultywowane, zrobione; nie było też 
renowacji.  Natomiast docelowo chciałbym, żeby każdy klub miał swoją kosiarkę. Będę 
rozmawiał o tym z zespołami ludowymi. Przeliczyliśmy, że utrzymywanie tego stanu 
rzeczy w dłuższym czasie nie zda egzaminu. Lepiej zainwestować i dać zespołowi 
kosiarkę niż kosić. Nie jest więc koszone z powodów, które powiedziałem. 
 
Sylwester Halerz – W sprawozdaniu są wypisane koszty koszenia w Chmielowie, 
natomiast w LZS jest ogólnie i ja nie wiem jakie koszty są przewidziane na utrzymanie 
boiska. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Rozmawialiśmy o tym w czasie, kiedy były składane oferty. 
Jest tutaj obecny pan radny, który zajmuje się LZS i doskonale wiemy, jak na przestrzeni 
4 lat kształtowały się koszty. Jeśli to jest potrzebne do wyjaśnienia to proszę powiedzieć 
ile w zeszłym roku B klasa miała środków. 
 
Karol Stafiński - Myślę, że gdzieś ok. 5,5 tys. ale nie wszystkie boiska były koszone mimo 
tego, że wszystkie były B klasy. Wybraliśmy 5, 6 boisk, bo fizycznie nie byłoby możliwe 
więcej. 
 
Sylwester Halerz – Skoro wszyscy dostali takie same środki jak pan twierdzi, to wszyscy 
mieli środki na utrzymanie boisk.  
 
Karol Stafiński - W poprzednich latach bywało to inaczej. Chmielów miał dużo więcej niż 
B klasy i mógł sobie kupić kosiarkę itd. O ile pamiętam miał zrobić ogrodzenie za 1 
bramką i do tej pory nie jest zrobione. Na to też dostał więcej pieniędzy. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Żeby nie było tutaj pomawiania, ja przedstawię 
sprawozdanie za ostatnie 5  lat B klas przy LZS Olimpii Chmielów i do pana wiadomości 
przedstawię. 
 
Kazimierz Buba – Pani przewodnicząca, wysoka rado, szanowny wójcie. Chciałam parę 
słów powiedzieć o drogach na terenie powiatu Środa Śląska i tu w naszej gminie. 
Generalnie problem dróg jest najważniejszym problemem w powiecie. Wszystko jakoś się 
kręci, natomiast stan dróg jest fatalny. W Gminie Udanin jest 74 km dróg i 70% wymaga 
praktycznie kapitalnego remontu. Jest to jeden z powiatów, który ma największą długość 
dróg – 372 km. Komisja Gospodarki  przeprowadziła lustrację praktycznie wszystkich 
dróg w powiecie i jesteśmy zorientowani jak te drogi wyglądają i jakie potrzeby w tym 
zakresie są. W Udaninie jest parę kilometrów dróg, gdzie trzeba je odtworzyć. Powiat nie 
ma pieniędzy, w tej chwili prowadzone sa dwie inwestycje – jedna u nas, a druga w 
gminie Miękinia. Sprawa inwestycji drogowych wymaga innych, radykalnych rozwiązań. 
Drogi to są najbardziej potrzebne rzeczy dla wszystkich mieszkańców. Planujemy 
przygotować dokumentację drogi od Cesarzowi do Udanina. W tej chwili mamy w 
ewidencji co trzeba zrobić. Pierwszy szacunek to potrzebne jest 20-30 mln zł, żeby drogi 
były zrobione. Cała naprawa przełomów w Udaninie to 3,6 mln zł. Dyskusje w powiecie 
trwają i w tym roku jakieś plany będą przedstawione. Jeśli chodzi o naszą gminę, to w tej 
chwili jest inwestycja prowadzona. Łatanie dziur się zaczęło – Samsonowice, Jakubkowice 
i pozostałe. Wszystkie drogi są ujęte, jeśli chodzi o łatanie dziur. To nie ode mnie zależy, 
ale myślę, że w najbliższym czasie te największe dziury zostaną załatane. Powiat zbiera 
parę groszy, aby powierzchniowo asfalt ułożyć. Ja tutaj proponuję panie wójcie, aby 
wystąpić do powiatu oficjalnie i wytypować dwie, trzy wioski. Może się uda, żeby w 
naszej gminie położyć asfalt na drogach. Staram się być na zarządach, kiedy sprawa dróg 
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jest omawiana. Tam są różne preferencje i każdy chciałby, żeby u niego było jak 
najwięcej. Jeśli chodzi o interwencję sołtysów, to w Karczycach na wyjeździe do szkoły i 
w Jenkowicach (na wyjeździe w kierunku Piersna) pozytywnie zostały sprawy 
zaopiniowane. Myślę, że w ciągu miesiąca lustra zostaną zamontowane. Jeśli chodzi o 
Lisowice, to w maju ma być przegląd pogwarancyjny. Dzisiaj nie potrafiono mi 
odpowiedzieć, co dalej z tym poboczem będzie.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Myślę panie wiceprzewodniczący, że warto 
poinformować o włączeniu Liceum Profilowanego do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
nr 1.  
 

  Kazimierz Buba – Nie znam szczegółów.  
   
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na następnej sesji poprosimy pana  
  wiceprzewodniczącego, aby powiadomił o sieci szkół ponadgimnazjalnych na terenie  
  powiatu. Na terenie gminy Kostomłoty mamy w miarę możliwe drogi w porównaniu do  
  Udanina. Nie mamy jakby argumentów do tego, aby wychylać się na pierwszy plan.   

Wyjeżdża 4 patchery od Udanina, przez Kostomłoty i później dalsze gminy. Czy jeszcze są 
pytania? Nie widzę. 

 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt omawiany był na Komisji Budżetu, 
Finansów i Rozwoju Gospodarczego.  
 
Zofia Heller-Sypek - Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
opiniuje projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2011   

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?       
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr IX/55/11 w 
sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2011 została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie  
zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu w 
budżecie gminy Kostomłoty na 2011 r. 
 

  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?     
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

  Kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 
  Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr IX/56/11 w 
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 
w budżecie gminy Kostomłoty na 2011 r. została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej gminy Kostomłoty. 
 
Zofia Heller-Sypek - Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
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opiniuje projekt uchwały.  
 

  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś ma pytania?     
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

  Kto jest za  - 15 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 
  Kto się wstrzymał – 0 głosów 
  

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała nr IX/57/11 w 
sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Kostomłoty została podjęta 
jednogłośnie. 

 
Ad. 12. 

  Zofia Heller-Sypek – Chciałam przypomnieć o złożeniu oświadczenia majątkowego; do 2  
  maja włącznie.  
 
  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przypominam, że do oświadczenia  
  majątkowego dołączamy kserokopię pit-u potwierdzony w Urzędzie Skarbowym.  
 
  Jan Leszczyński - Ponieważ wysłuchaliśmy od przewodniczącego informacji o drogach  
  powiatowych, ja chciałbym zatrzymać się na drogach gminnych, polnych. Część dróg  
  spełnia rolę dróg dojazdowych do składowisk gruzu, czy tak jak pan Bisek – do firmy.  
  Czy są jakieś uzgodnienia na piśmie? Droga np. Wichrów a wysypisko gruzu. Na  
  szczęście kończy się w tym roku, ale droga jest fatalna. Nie da się tam przejechać  
  ciągnikiem, nie mówiąc już o żadnym samochodzie. Ja rozumiem, że te firmy muszą  
  działać. Podobnie jest z drogą polną do firmy pana Biska. Jest asfaltowa, a później  
  porobione są jakieś wykopy i urywa się. Wydaje mi się, że droga nawet gminna powinna  
  być przejezdna dla ciągników rolniczych, stanowi to jakiś dojazd do pół. Poza tym, te  
  rowy, które ktoś próbował robić odwodnienie na odcinku od cmentarza do pana Biska,  
  to nie za bardzo to są rowy odwadniające. Chciałbym uzyskać informacje na temat ilości  
  pracowników interwencyjnych. Mieliśmy też dwukrotne braki w dostawie wody. Jedna  
  wynikała z awarii, druga z braku prądu. Czy jest rozważana możliwość zakupu agregata  
  prądotwórczego i jaki to jest koszt.  
 
  Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jeśli chodzi o drogę do nieruchomości pana Biska. Aby  
  dokonać modernizacji drogi trzeba na mocy ustawy, która zezwala inwestorowi drogę  
  gminną modernizować w porozumieniu z gminą i przekazać po modernizacji z powrotem  
  gminie. Jest takie porozumienie na piśmie. Natomiast, jeśli chodzi o firmę Transma, to  
  droga nie ma statutu drogi gminnej. Natomiast od początku, kiedy było zebranie,  
  poprzez korespondencję i pisma, które są w UG, z tych ustaleń wynika, że droga ma  
  być utrzymana w przejezdności. Tydzień temu wysłałem pismo, że jeśli nie zostanie  
  zrobiona, to zamykamy drogę dla dojazdu ciężarówek. Ustalone natomiast jest, nie chcę  
  w tej chwili mówić w jaki sposób, że grunt, na odcinku pieszym, który został również  
  zniszczony, ma być przełożony. Nie ma tego na piśmie, ale ustalenia takie są w toku.  
  Jak będzie to sprecyzowane również na piśmie, to przedstawię do panna wiadomości.  
  Jeśli chodzi o kwestie zrobienia odwodniena przy drogach, to nie były uregulowane w  
  porozumieniu. Jak podejmowaliśmy uchwałę, ja tłumaczyłem całą zasadę. Nie możemy  
  zlecić komuś utwardzenia, czy modernizację drogi, jeśli nie ma statusu drogi gminnej.  
  Jeśli to jest droga dojazdowa do pół, to nawet jeśli inwestor tą drogę zmodernizuje to  
  może żądać potem od gminy zapłaty tego, co zrobił. Natomiast, z ustaleń z panem  
  Biskiem wynikało, że wytyczy tą działkę we własnym zakresie i zmodernizuje  
  nawierzchnię, czyli utwardzi, tak jak tego dokonał. O rowach nie było mowy, zrobił to  
  we własnym zakresie, ponieważ szerokość pasa drogowego 15 m pozwała, żeby  
  wykonać to właśnie w taki sposób, jak wykonał, może niezadowalający wszystkich,  
  wszystkich jednak ta woda ma gdzie spłynąć z pól. Ta droga tak naprawdę nie była  
  drogą, była zarośnięta i nie miała żadnych rowów. Ja uważam, że nawet takie rowy są  
  wystarczające. Jeśli nie uda się zrealizować projektu z pieniążków wojewody, na który  
  złożyliśmy wniosek, wyczyszczenia głównego rowu, to na pewno będzie pełnił funkcje  
  ten, który jest. Sam widzę jak jest wykonany, ale nie mam narzędzi do egzekwowania,  
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  aby był zgodnie z parametrami. Jest to wyłącznie dobra wola inwestora, żeby to co  
  wykonał, utrzymać w przejezdności. Również pragnę poinformować, że ten drugi  
  odcinek drogi, będzie doprowadzony do takiego stanu, jak jest to za wysypiskiem  
  (będzie utwardzona nawierzchnia). Były też pytania odnośnie przejezdności innych 
dróg. Ja rozumiem, że chodzi o ten odcinek, który jest dalej od Kostomłotów. Ja 
próbowałem przejechać ta drogą wcześniej, zanim została przywrócona, nie byłem w 
stanie przejechać ciągnikiem trzydziestką. Rozumiem, że trzeba udrożnić ten ostatni 
odcinek, gdzie coś tam leży. Poproszę, aby to zostało zrobione. Na dzień dzisiejszy mamy 
3 pracowników interwencyjnych, bo na tyle tylko otrzymaliśmy pieniędzy z PUP. Brak 
jednej fazy w Bogdanowie przed świętami spowodowało, że kilka miejscowości nie miało 
wody. Nie znam cen agregatu, ale wiem natomiast, że jest to kwota kilkuset tysięcy 
złotych. Jak się dowiem dokładnie, to przedstawię szanownej radzie, aby rozważyła w 
przyszłości, czy można zakupić. Cena jest znacząca i w rozmowie potocznej z 
kierownikiem ZGK doszliśmy do wniosku, że nas na to nie stać.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Fundusz sołecki określa zadania 
modernizacji, także drogi w Piotrowicach. Mamy już maj i bardzo byśmy prosili, aby 
podejść do tego zadania i zacząć go realizować.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Wyjaśnię temat, bo on jest drażliwy. Jeśli jest możliwość 
pozyskania, a nie wydania pieniędzy na materiał, a jest możliwość pozyskania tego, co 
wykopią koło przystanku w Kostomłotach (żwir razem z tłuczniem), to uważam, że to jak 
najbardziej nadaje się na tą drogę, na którą wozimy frezowinę, i ewentualnie w 
przyszłości skropimy. Jeśli mamy do pozyskania 200-300 t materiału, to wypada 
żebyśmy poczekali jeszcze miesiąc, bo mniej więcej w tym terminie ten materiał zostanie 
tam przywieziony i wystarczy na cały odcinek.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Cieszę się, że to zadanie zostanie 
zrealizowane, ale tam jeszcze jest problem odwodnienia i udrożnienia rowów. Przy 
nowych budynkach przydałaby się lampa. Jeśli wystarczy nam środków z funduszu 
sołeckiego, to też jesteśmy w stanie na to przeznaczyć. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jest to 176 lampa potrzebna w gminie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Deklarujemy, że przeznaczamy na to 
fundusz sołecki. Jak nie w tym roku, to w przyszłym. Czy są jeszcze jakieś sprawy? Nie 
widzę. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Kończymy obrady IX sesji.  
 
Obrady trwały od godz. 16.00 do godz. 18.25. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała Anna Orzechowska 
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Załącznik nr 1 
 

SPRAWOZDANIE WÓJTA 
z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty 
podjętych na VIII sesji w dniu 29.03.2011 r.  

 
 

1. Uchwała Nr VIII/38/11 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 
2011. 
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.467.790 zł 
- wydatki budżetu gminy 28.017.454 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr VIII/39/11 w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego w 
2012 r. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
3. Uchwała Nr VIII/40/11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego  
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty dla działek nr 230, 
241/1, 241/2, 241/3 oraz dla części działki nr 219, AM-3, obręb Kostomłoty. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu. 
Celem opracowania planu miejscowego jest przeznaczenie działek pod tereny aktywności 
gospodarczej i usługowo produkcyjnej celem lokalizacji elektrowni solarnej. 
 
4. Uchwała Nr VIII/41/11 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  
kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 
obrębie wsi Kostomłoty całej działki nr 350/1, części działki nr 350/4 oraz części 
działki nr 350/3 o łącznej  pow. 0,17 ha 
Trwa procedura zawierania umowy 
 
5. Uchwała Nr VIII/42/11 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  
kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 
obrębie wsi Ramułtowice działki nr 151 o pow. 1,30 ha 
Trwa procedura zawierania umowy. 
 
6. Uchwała Nr VIII/43/11 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie  
kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 
obrębie wsi Siemidrożyce części działki nr 12/3 o pow. 0,35 ha 
Trwa procedura zawierania umowy. 
 
7. Uchwała Nr VIII/44/11 w sprawie zmiany uchwały nr LV/288/10 Rady Gminy 
Kostomłoty z dnia 27 lipca 2010 r. w sprawie określenia warunków udzielenia 
bonifikat i wysokości stawek procentowych od ceny nieruchomości.  
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
8. Uchwały Nr VIII/45/11 – Nr VIII/53/11 w sprawie zmiany Planów Odnowy 
Miejscowości (Kostomłoty, Zabłoto, Jarząbkowice, Osiek, Piersno, Piotrowice, 
Budziszów, Jenkowice, Paździoro).  
Uchwały przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu.  
Uchwały będą niezbędne na etapie składania popraw do wniosku „Odnowienie pokryć 
dachowych na gminnych obiektach użyteczności publicznej”. 
 
9. Uchwała Nr VIII/54/11 w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i 
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odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz warunków jego 
funkcjonowania. 
Uchwałę przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
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